
 
 
 
REFERAT FRA MENIGHETSRÅDSMØTE, ONSDAG 26. FEBRUAR 2025 
Tilstede:  Kirsten Leidal (leder), Inger Knutsen Romstøl (nestleder), Ole Fritjof Godtfredsen, 

Margot Tangen, Anette Hansson, Anne Mari Bergkåsa (for Lars Ivar Gjørv), Anita 
Haugstad, Bernhard Hovden, Rolf Erik Hanisch (sokneprest) og Åsne-Louise Halvorsen 
(sekretær). 

 
 I tillegg møtte Martin Pearson, Ester Hallaråker og Karl H. Eielsen, alle vara. 
 
Forfall:  Lars Ivar Gjørv og Thomas Pedersen (1. vara) 
 

SAKER: 

11/25  Godkjenning av innkalling og dagsorden  
Vedtak: Innkalling og dagsorden godkjent 

 
12/25 Godkjenning av referat fra MR, 29.01.25 
  Vedtak: Referat godkjent  

  
13/25 Orienteringssaker 

1. Daglig leder, Åsne-Louise Halvorsen (ÅLH), orienterte fra stab. 
2. Sokneprest, Rolf Erik Hanisch (REH), orienterte fra gudstjeneste og 

prestetjeneste. Bispevisitas september, uke 38. Vi vil legge til rette for aktiviteter 
som ikke nødvendigvis faller inn under denne uken, blant annet et 
ekstraordinært menighetsrådsmøte 17.9. og Stjernedrysskveld samme kveld. 
Ordfører, enkelte fra hans stab og bydelsrådet kommer til lunsj og for å møte 
stab og repr. fra menighetsråd torsdag 18.9. der vi sammen kan samtale om kirka 
i bydelen.  

3. Fellesrådsmedlem, Ole Fritjof Godtfredsen, orienterte fra møte i Fellesrådet. 
Saken om nye vedtekter for gravplassene i Kristiansand var hovedsak. Det er 
kommet mange innspill til forslaget til nye vedtekter. Det er mye arbeid med 
rekruttering til stillinger i Fellesrådet. Det er god kontakt med kommune-
administrasjonen. Flere av landets kirkelige fellesråd opplever redusert 
bevilgning, men dette er foreløpig ikke tilfellet for Kristiansand. Økte kostnader 
særlig pensjonskostnader vil kreve bruk av opparbeidede fond for å gå i balanse. 
Det er satt ned en gruppe fra administrasjonen for å arbeide med framtidige 
organiseringsmodeller.   

4. ÅLH gjorde en kort gjennomgang av nettstedet «kirka vår». Alle medlemmer og 
varamedlemmer i MR vil få mail med brukernavn til nettstedet. 

5. ÅLH orienterte om prosess rundt parkeringsplassen foran Søm kirke, og sikring av 
at utrykningskjøretøy kommer helt frem til kirkens inngangsparti under større 
arrangement og gudstjenester. Ifølge kart og eiendomsgrenser viser det seg at 
kommunen eier parkeringsplassen, ikke Søm kirke, som tidligere antatt. Ønske 
om skilting og hvite felt må derfor meldes inn til kommunen i første rekke, og så 
må vi følge opp med muntlige oppfordringer og evt. en bukk el.l. når det er større 
arrangement og gudstjenester.  
 

 

 
DEN NORSKE KIRKE 
RANDESUND MENIGHETSRÅD 

 
Liane Ringvei 10 
4638 Kristiansand 
 
 
E-mail: randesund.kristiansand@kirken.no  

mailto:randesund.kristiansand@kirken.no


 
 

14/25 Utvidelse av kateketstilling fra 80% - 100% fra august 2025 
Tallgrunnlaget for vurderingen er basert på 8 års ansiennitet på ny kateket. Dersom 
ny kateket har lavere eller høyere ansiennitet, vil tallgrunnlaget endre seg.  

  2025 2026 
Total lønnsutgift over menigheten, 
inkl. sos.kost:  pr. 01.01. 1 008 234 1008234 
ved 20% økning kateket pr. 01.08. 69583 167000 
Totalt over givertj. 2025 pr. 31.12. 1 077 817 1177260 

   
Vedtak 
Stillingsprosenten på menighetens kateketstilling økes fra 80% til 100% fra 1. august 
2025, hvorav 40% av lønnsutgiften vil gå over menighetens lønnsbudsjett.    

 
15/25 Drøftingssak  

Program for stabs- og menighetsrådsdag, 8. mars ble gjennomgått. Programmet som 
AU hadde jobbet med, ble presentert for rådet. Rådet fant programmet godt med 
tanke på hensikten med denne dagen. AU tar innspill videre og ferdigstiller 
programmet for dagen.  
 

16/25  Misjonsavtalen med Misjonsalliansen– definere innsamlingsmål 
Menigheten, ved daglig leder, har signert treårig misjonsavtale med Misjonsalliansen, 
for 2025-2027. Det gjenstår å definere innsamlingsmål.  
Vedtak: Menighetsrådet ønsker at mål for innsamling til misjonsprosjektet skal være 
80.000 kroner per år. 
 

17/25   Godkjenning årsregnskap, 2024 
I samråd med daglig leder, la rådsmedlem, Ole Fritjof Godtfredsen, frem 
årsregnskapet for 2024 frem for menighetsrådet. Resultatregnskapet for 2024 viser 
et overskudd på kr 44.380 før føring av fondsposter. Budsjettet ble satt opp ut fra de 
stillinger som ved 1.1.2024 var finansiert av menigheten. Det var budsjettert med et 
underskudd på nær kr 400.000. Etter at en ansatt sluttet i sommer, ble det 
gjennomført en omorganisering. Det er den viktigste forklaring på at resultatet ble kr 
450.000 bedre enn budsjett. Bankkontoen pr 31.12.24 var 2.239.976.  
 
Vedtak (enstemmig): 
Menighetsrådet vedtar årsregnskapet med noter for 2024.  
Det regnskapsmessige resultatet ble på kr 0.  
Menighetsrådet vedtar å avsette til disposisjonsfond for de ansvarene/gruppene som 
gikk med overskudd i 2024, og at de ansvarene/gruppene som gikk med underskudd 
bruker av sine disposisjonsfond for å dekke inn underskuddet. 
Menighetsrådet vedtar å flytte kr 50.000 fra menighetens disposisjonsfond til fond 
messehagel. 

 
18/25  Eventuelt 
  Ingen saker under eventuelt 
 
 
Kirsten Leidal      Åsne-Louise Halvorsen 
Menighetsrådsleder     Daglig leder og sekretær for rådet 


